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ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE REGIONÁLNEHO ROZVOJA A DOPRAVY,  

 KONANÉHO dňa 23.03.2023 na MsÚ, Odd. RRaMV, budova Rubigall, II. poschodie 
 

 

Dňa 23.03.2023 zasadala Komisia regionálneho rozvoja a dopravy pri MsZ v Banskej Štiavnici 

 

Prítomní členovia: 6   ospravedlnení : 0  

 

Mgr. Martin Macharik 

Mgr. Peter Ernek 

Mgr. Mikuláš Pál 

Ľubomír Barák 

Ing. Matej Michalský 

Jozef Bartko  

 

Hostia:   

JUDr. Gejza Volf, TS, m. p. Banská Štiavnica, Ing. arch. Jakub Melicherčík, Odd. výstavby, ÚP a ŽP   

       

Program: 

1. Otvorenie 

2. Informácie o výbere parkovného za rok 2022 

3. Informácie o pridelení parkovacích miest na rok 2023 

4. Príprava na letnú turistickú sezónu 2023 – parkovanie a organizácia dopravy  

5. Situácia s parkovaním na Červenej studni  

6. Situácia s parkovaním na Počúvadle 

7. Diskusia na tému podpora zimnej sezóny 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 
k bodu č. 1 

      Zasadnutie otvoril, prítomných privítal predseda komisie Mgr. Martin Macharik a zároveň 

skonštatoval, že komisia je uznášania schopná. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia.   

 

k bodu č. 2 

     Členovia komisie boli oboznámení s výberom parkovného za rok 2022 z prehľadných tabuliek, ku 

ktorým podal vysvetlenie a odpovedal na otázky zamestnanec odd. výstavby, ÚP a ŽP Ing. arch. Jakub 

Melicherčík.   

Uznesenie č. 2 

 

KRRaD žiada MsÚ o predloženie tabuľky o pridelených VPS - vyhradených parkovacích 

stojiskách za rok 2022, z ktorej bude čitateľné, komu bolo VPS pridelené, koľko za VPS zaplatil 

a dátum platby.  

 

ZA: 6         PROTI: 0     ZDRŽAL SA: 0 

 

k bodu č. 3 
     Podpredseda komisie Mgr. Peter Ernek v tomto bode informoval prítomných o výbere za VPS na 

rok 2023. Ďalej informoval, že VPS sú už rozdelené a jediný problém bol s Námestím sv. Trojice, kde 

je vyšší záujem ako počet VPS. Možným riešením tejto situácie by mohlo byť pri žiadateľovi o viac 

miest, každé ďalšie VPS spoplatniť vyššou sadzbou.    
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     Mgr. Martin Macharik navrhol riešiť situáciu s parkovacími miestami pred, vo dvore a za 

Belházyovským domom a tiež vo dvore za starou nemocnicou. Člen komisie Ľubomír Barák navrhol, 

aby sa vo dvore Balházyovského domu a vo dvore za starou nemocnicou zriadili VPS.  

     Podpredseda komisie Mgr. Peter Ernek ďalej informoval prítomných, že elektrické nabíjacie 

stanice na parkovisku sú stratové vzhľadom k tomu, že sú nastavené na staré ceny. 

     Člen komisie Ľubomír Barák navrhuje na parkovisku pod Novým zámkom zrušiť výber 

parkovného zamestnancami a zabezpečiť ho prostredníctvom SMS a parkovacieho automatu.  

     Ďalším návrhom je zrušiť parkovanie držiteľov PPK a RPK na parkoviskách na Ul. Mládežníckej 

a na parkovisku pod Novým zámkom. Mgr. Peter Ernek odpovedal, že je to v pláne už tento rok.  

     Ďalšou témou diskusie v tomto bode bolo parkovanie pri Banskom múzeu v prírode - skanzene, 

kde sa členovia komisie zhodli na tom, že najprijateľnejším riešením by bolo prenajať plochu 

súkromnému subjektu.  

       

Uznesenie č. 3 

 

a) KRRaD navrhuje MsÚ, aby štyri parkovacie miesta spred Baumgartnerovho domu 

premiestnil na opačnú stranu pred Centrálku. 

 

ZA: 5         PROTI: 0     ZDRŽAL SA: 1 

 

b) KRRaD žiada MsÚ o prípravu VPS za Belházyovským domom k 01.06.2023 a vo dvore 

za starou nemocnicou k 01.01.2024. 

  

ZA:...          PROTI:...     ZDRŽAL SA:... 

 

c) KRRaD žiada MsÚ pripraviť informáciu o fungovaní elektrických nabíjacích staníc.   

 

ZA: 6         PROTI: 0     ZDRŽAL SA: 0 

 

d) KRRaD navrhuje umiestniť parkovací automat na parkovisko od Novým zámkom 

najneskôr do 01.07.2023.   

 

ZA:...        PROTI:...     ZDRŽAL SA:... 

 

e) KRRaD navrhuje MsÚ prenajať parkovisko pri BMP – skanzene do súkromných rúk už 

tohto roku, s nájmom v prospech Mesta Banská Štiavnica.   

 

ZA: 6         PROTI: 0     ZDRŽAL SA: 0 

 

k bodu č. 4 

     Predseda komisie v tomto bode navrhol zorganizovať v polovici mája výjazdové zasadnutie 

komisie, na ktorom by členovia osobne prešli parkovacie plochy v meste, preverili využívanie 

parkovacích miest držiteľmi PPK a RPK, a potom následne vyhodnotili súčasnú situáciu. Členovia 

komisie boli informovaní, že Akademická ulica už nemôže byť v letnej sezóne využívaná na 

parkovanie na základe vyjadrenia OR PZ v Žiari nad Hronom. Člen komisie Ľubomír Barák navrhol 

rozšíriť počet parkovacích miest tak, že bude na parkovanie využívaná plocha za štadiónom kde treba 

urobiť povrchovú úpravu, osadiť príslušné značenie a zabezpečiť výber parkovného.     

 

Uznesenie č. 4  

 

KRRaD navrhuje MsÚ pripraviť návrh na parkovanie pri štadióne do začiatku letnej turistickej 

sezóny.  

 

ZA:...         PROTI:...     ZDRŽAL SA:... 
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k bodu č. 5 

      V tomto bode programu predseda komisie zhrnul aktuálnu problematiku parkovania na Červenej 

studni, kde v súčasnosti môže parkovať cca 60-78 áut. Tieto tu parkujú bezplatne, hoci podľa VZN 

môžeme vyberať poplatok za parkovanie. Toto by sa dalo riešiť aspoň osadením tabule o výbere 

poplatku za parkovanie prostredníctvom SMS. Ďalej informoval členov komisie, že podľa 

vypracovaného projektu spoločnosťou Mestské lesy Banská Štiavnica, s.r.o. dôjde k zrušeniu cca 

polovice týchto parkovacích miest. Aj keď projekt navrhuje náhradné riešenie parkovania na 

betónovej ploche, ktorá slúži na uloženie vyťaženého dreva je tu predpoklad, že bude problém 

s parkovaním v tejto lokalite. Predseda komisie navrhol, aby sa na zasadnutí Komisie RRaD zúčastnil 

konateľ spoločnosti Mestské lesy Banská Štiavnica, s.r.o, kde by vysvetlil a zdôvodnil projekt 

a členovia komisie by ho mohli pripomienkovať. Člen komisie Jozef Bartko navrhol riešiť situáciu na 

Červenej studni, na Klingeri podobne ako na Hájiku, kde je potrebné urobiť povrchovú úpravu plochy 

na parkovanie, osadiť značku o výbere parkovného alebo zabezpečiť predaj parkovacích kariet 

u podnikateľov, ktorí majú na mieste prevádzkarne, umiestniť prenosné WC a koše na odpadky.   

     

Uznesenie č. 5 

 

KRRaD odporúča, aby MsÚ podnikol kroky vedúce k tomu, aby do 01.07.2023 bolo možné 

vyberať poplatky za parkovanie na odstavnej ploche na Červenej studni.  

 

ZA:...         PROTI:...     ZDRŽAL SA:... 

       

k bodu č. 6 

     Mgr. Martin Macharik zhrnul problematiku na parkovisku pri Počúvadlianskom jazere nasledovne: 

1. vlastníkom pozemku sú Lesy SR, š. p.,  

2. vlastníkom asfaltu je Mesto Banská Štiavnica, 

3. plochu parkoviska prenajímajú Lesy SR, š. p. tretej osobe za odplatu, 

4. Mesto Banská Štiavnica požiadalo Lesy SR, š. p. o odpredaj pozemku, 

5. Mesto Banská Štiavnica požiadalo nájomcu, aby zaplatil za užívanie mestského majetku. 

     Člen komisie Ľubomír Barák navrhuje rozšíriť možnosti parkovania v tejto lokalite tak, že Mesto 

Banská Štiavnica vstúpi do rokovania a požiada o prenájom plochy vo vlastníctve VÚC BBSK  za 

účelom parkovania. 

     Nakoľko všetci členovia komisie mali k problematike parkovania množstvo podnetných návrhov, 

navrhol im predseda komisie Mgr. Martin Macharik, aby mu svoje podnety k parkovaniu poslali 

písomne na e-mail. Tieto podnety a témy následne poslúžia pri príprave návrhu nového VZN.      

 

Uznesenie č. 6 

 

a) KRRaD žiada MsÚ predložiť Komisii RRaD odpoveď od Lesov SR, š. p. na žiadosť 

Mesta Banská Štiavnica o prenájom.  

 

ZA:...         PROTI:...     ZDRŽAL SA:... 

 

b) KRRaD žiada MsÚ predložiť informácie o písomnej komunikácie s užívateľom nášho 

majetku (asfalt).  

  

ZA:...          PROTI:...     ZDRŽAL SA:... 

 

c) Predseda KRRaD vyzýva členov komisie, aby mu písomne doručili podnety ku 

problematike parkovania.   

 

      ZA:...         PROTI:...     ZDRŽAL SA:... 
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     Počas zasadnutia prebiehala voľná diskusia ku všetkým bodom programu.  

 

     Na záver predseda komisie Mgr. Martin Macharík poďakoval prítomným za účasť na  zasadnutí 

komisie a následne ho ukončil. 

 

V Banskej Štiavnici, dňa 24.03.2023 

 

 

Zapísala: Mgr. Andrea Benediktyová                                               

                Mgr. Martin Macharik, v. r.  

                      predseda komisie 


